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ФЕКЕТИЋ- Министар за инфраструктуру и енегетику Србије Милутин Мркоњић оценио
је да је нови београдски мост код Аде Циганлије леп, али непрактичан и непотребан.

  

Мркоњић је новинарим приликом обиласка радова на аутопуту на Коридору 10 казао да
је уместо градње моста код Аде Циганлије важније било да се направи мост за метро,
који би коштао 50 милиона евра.

  

Он је додао и да је градња метроа у Београду важна због растерећења Газеле,
"најоптере ћенијег моста
преко којег дневно пређе 160.000 возила".

  

Према речима Мркоњића, проблем велике оптерећености Газеле представљају локални
путници, а не транзитни саобраћај.

  

(Бета)
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